



P&T at Tall Storeys - Evolution in Hong Kong Architecture - 1965 to 2014

P&T is excited to be exhibiting our projects at the Royal Institute of British Architects in London from 30 October to 26 November. The exhibition is organized by The Hong Kong Institute of Architects, presenting the story of Hong Kong from 1965 to the present day through award-winning architecture. Our Director, Mr. Remo Riva, is one of the speakers participating in the "High Density Cities" forum that takes place on 31 October.

巴馬丹拿集團獲邀參加於倫敦英國皇家建築師學會舉辦的展覽。是次展覽由香港建築師學會策劃，於10月30日至11月26日期間展出香港多個具代表性的項目，透過曾獲獎的項目展現香港建築從1965年至2014年的轉變。集團董事Remo Riva也擔任「高密度城市」論壇的主講人之一。

Exhibition Information:

Date: 30 October 2014 – 26 November 2014

Time: Monday to Saturday, 10.00 – 17.00

Venue: The Practice Space, Royal Institute of British Architects, 66 Portland Place, W1B 1AD, London

<http://www.hkiaarchitecture.com>